
Tijdens de commissievergadering NLG van 25 oktober jl. is door een Statenlid een vraag gesteld over 
het verwijderen van de prestatie-indicator ‘ontpachting NNN’. Dit n.a.v. de bespreking van de 
begroting. Esther heeft toen toegezegd de vraag schriftelijk te zullen beantwoorden. 

De opgave ‘Ontpachting NNN’ betreft de van oudsher ontstane situatie waarin NNN-percelen regulier 
verpacht worden, maar door middel van het agrarisch natuurbeheer(de ANLB-subsidie) al jaren 
natuurlijk beheerd worden. Echter, door het wegvallen van de ANLB per 1 januari 2023, kunnen deze 
percelen formeel gesproken weer regulier agrarisch gebruikt gaan worden. In navolging van de pilots 
van het Evers-jaar, wordt er gewerkt aan een oplossing om deze agrarische pacht van NNN-percelen 
om te zetten naar een natuur(erf)pacht, zodat de functie natuur duurzaam geformaliseerd kan 
worden. PS wordt hierover binnenkort in een brief geïnformeerd.

De Ontpachting NNN is direct gekoppeld aan de gebiedsprocessen in het kader van de verwerving van 
NNN. De portefeuille Grond is hierin faciliterend en kan vanuit dit begrotingsdoel niet zelfstandig 
sturen op het halen van een prestatie-indicator. Tevens staat het overkoepelende beleidsdoel als 
prestatieindicator binnen de programmabegroting Groen benoemd. Daarom is besloten om de 
prestatie-indicator ‘Ontpachting NNN’ te laten vervallen.


